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SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
Indiener : Thijs Verbeurgt 

 
Datum: 08/06/2020 

 
Onderwerp vraag:  Livestream fysieke raadscommissies  

 
 

Toelichtende nota 
 

Door de corona-maatregelen gaan alle raadscommissies momenteel digitaal door. Dit 
maakt de livestream technisch vrij gemakkelijk. De kijkcijfers van deze livestream 

liggen vaak hoger dan het aantal fysieke aanwezigen op de klassieke 
raadscommissies. Dit toont dat er weldegelijk een publiek is voor het volgen van 

raadscommissies, zeker wanneer een interessant thema op de agenda staat. Dit dient 

ons aan te zetten werk te maken van captatie en streaming van de fysieke 
raadscommissies in de toekomst naar analogie met de gemeenteraad. Bovendien is 

het momenteel praktisch mogelijk om werken uit te voeren ter voorbereiding 
aangezien de vergaderzalen niet gebruikt worden. 

 
Vandaar volgende vragen: 

- Voorziet het college in het verderzetten van de streaming van raadscommissies 
eens die opnieuw fysiek zullen doorgaan? 

- Plant het college op korte termijn technische aanpassingen om captatie van 
beeld vanuit de vergaderzalen gebruikt voor raadscommissies mogelijk te 

maken? Zo ja, wordt hiervoor budget voorzien? 
 

 
 

         Thijs Verbeurgt 
 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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